

School Choice လမ်းညွှန်ချက်များ

လျှောက်ထားသူများ၏ မိဘများအား ဤစာတမ်းကို ဖတ်ရှုရန် ဖိတ်ခေါ်ပြီး မေးခွန်းများရှိပါက ကျောင်းရွေးချယ်မှုရုံးသို့ ဆက်သွယ်ရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။

လျှောက်လွှာတင်ရန် အဆင့်ဆင့်

လျှောက်လွှာများကို အွန်လိုင်းမှ တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပြီး နှစ်စဉ် လွတ်လပ်သော စာရင်းသွင်းကာလ၏နောက်ဆုံးနေ့၊ ညနေ 4:00 နာရီ တွင် နောက်ဆုံးထားပြီး School Choice ရုံးမှ လက်ခံရရှိမည်ဖြစ်သည်။ လျှောက်ထားသူအားလုံးသည် လုပ်ငန်းစဉ်တစ်လျှောက်လုံး DeKalb ကောင်တီ ခရိုင် ကျောင်းတွင် နေထိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။ လျှောက်ထားသူတိုင်းသည် ကံစမ်းမဲနှိုက်ခြင်းတွင် ထည့်သွင်းစဉ်းစားရန် လျှောက်ထားသည့် အစီအစဉ်အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှု သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီရပါမည်။ အရည်အချင်းပြည့်မီမှု သတ်မှတ်ချက်များကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝဘ်ဆိုက်ရှိ ပရိုဂရမ်များတက်ဘ်အောက်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ School Choice အစီအစဉ်တွင် ယခင်က လျှောက်ထားသော်လည်း လက်ခံခြင်းမရရှိသော လျှောက်ထားသူများသည် ပြန်လည်လျှောက်ထား ရမည်ဖြစ်သည်။ **မှတ်ချက်-** အချိန်မီထည့်သွင်းစဉ်းစားရန် လျှောက်ထားသူသည် စာရွက်စာတမ်းများအားလုံးကို နှစ်စဉ် လွတ်လပ်သော စာရင်းသွင်းကာလ၏ နောက်ဆုံးနေ့၊ ညနေ 4:00 တွင် နောက်ဆုံးထား တင်သွင်းရမည်ဖြစ်သည်။

နောက်ကျသော လျှောက်လွှာများ

နှစ်စဉ် လွတ်လပ်သော စာရင်းသွင်းခြင်းကာလ၏နောက်ဆုံးနေ့၊ ညနေ 4:01 နာရီ နောက်ပိုင်း တင်သွင်းသော လျှောက်လွှာများသည် နောက်ကျ လျှောက်လွှာအဖြစ် သတ်မှတ်ထားမည်ဖြစ်ပြီး ကနဦးကံစမ်းမဲပြီးသွားသည့်နောက်နှင့် စောင့်ဆိုင်း စာရင်းများအားလုံး ပြီးသွားသည့်နောက် ထိုင်ခုံများရရှိနိုင်မှသာလျှင် ဆောင်ရွက် ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကံစမ်းမဲနှိုက်ခြင်း မူပေါ်လစီ

DCSD သည် မည်သည့် School Choice အစီအစဉ်အတွက်မဆို ဖွင့်လှစ်ထားသော ထိုင်ခုံအရေအတွက်ထက် လျှောက်လွှာအရေအတွက်များ ကျော်လွန်ပါက ကံစမ်းမဲနှိုက်ခြင်း ပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။ ကံစမ်းမဲရက်စွဲများအတွက် <http://www.dekalbschoolsga.org/school-choice> တွင် DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း ဝဘ်ဆိုက်သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။

ကံစမ်းမဲအားလုံးကို ကျန်းမာရေးချယ်ရန်အတွက် ဆော့ဖ်ဝဲလ်ပရိုဂရမ်ကို အသုံးပြု၍ အွန်လိုင်းမှ ကံစမ်းမဲများကို ဆောင်ရွက်ပါသည်။ လျှောက်ထားသူအရေအတွက်သည် ရနိုင်သောထိုင်ခုံများထက်ကျော်လွန်ပါက စောင့်ဆိုင်းစာရင်းကို ထုတ်ပေးပါသည်။

မှတ်ချက်- Kirtledge နှင့် Wadsworth ကံစမ်းမဲများတွင် အလယ်တန်းကျောင်းတစ်ခုလျှင် လျှောက်ထားသူဦးရေ ပူးလ် ရှိပါသည်။ ကျောင်းတစ်ကျောင်းလျှင် လျှောက်ထားသူ သုံးဦးကို ရွေးချယ်ရန် ကနဦး ကံစမ်းမဲနှိုက်ပါသည်။ ကနဦးကံစမ်းမဲနှိုက်ပြီးနောက် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းတစ်ခုကို ထုတ်ပေးပြီး စောင့်ဆိုင်းစာရင်းနံပါတ်အလိုက် ထိုင်ခုံများကို သတ်မှတ်ပေးပါသည်။ ထိုင်ခုံများရရှိနိုင်သည်နှင့်အမျှ စောင့်ဆိုင်းစာရင်းမှာယူမှုအပေါ် အခြေခံ၍ ထိုင်ခုံနေရာချထားပေးမှုများကို ပြုလုပ်ပေးပါသည်။

အသက်အရွယ် သတ်မှတ်ချက်

မူကြိုမှ ပထမတန်းအထိ လျှောက်ထားသူများသည် Georgia Age of Entry လိုအပ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီရပါမည်။ လျှောက်ထားသူသည် လက်ရှိပညာသင်နှစ်၏ စက်တင်ဘာ 1 ရက် နောက်ဆုံးထား၍ အသက်ပြည့်မီရမည်ဖြစ်သည်။

ကျောင်းတက်ရောက်မှု/အပြုအမူ

မည်သည့်ကျောင်းရွေးချယ်မှုအစီအစဉ်တွင်မဆို စာရင်းသွင်းထားသော ကျောင်းသားများသည် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် DCSD ကျောင်းသား ကျင့်ဝတ်စည်းမျဉ်းများ လမ်းညွှန်စာအုပ်တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း DCSD နှင့် ဒေသတွင်းကျောင်းတက်ရောက်မှုနှင့် အပြုအမူမူဝါဒများနှင့် လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာရမည်ဖြစ်သည်။

- စည်းကမ်းချိုးဖောက်ခြင်းအဆင့် ၃ သို့မဟုတ် ယင်းထက်ပိုသည့် စည်းကမ်းချိုးဖောက်မှု အဆင့်ကို အနည်းဆုံး သုံး (၃)ကြိမ် ချိုးဖောက်ပါက အစီအစဉ်မှနေ၍ ထုတ်ပယ်ခံရနိုင်သည်။
- ချိုးဖောက်မှုတစ်ခု သို့မဟုတ် အဆင့် 4 အထက်တွင် ရှိပါက ကျောင်းသားသည် ပထမအကြိမ်ချိုးဖောက်မှုအပေါ် ချက်ခြင်းရုတ်သိမ်းခြင်းခံရနိုင်သည်။

- ကျောင်းခေါ်ကြိမ် - အကြောင်းပြချက် မခိုင်လုံဘဲ အနည်းဆုံး အတန်းချိန် ဝါး(5)ကြိမ် ပျက်ကွက်ခြင်း သို့မဟုတ် နောက်ကျမှရောက်ခြင်း ခြောက်(၆)ကြိမ် ဖြစ်ပွားပါက အစီအစဉ်မှနေ၍ ထုတ်ပယ်ခံရနိုင်ပါသည်။

School Choice ရွေးချယ်မှုများ

ဆန္ဒရှိပါက လျှောက်ထားသူများသည် အရည်အချင်းပြည့်မီသူအဖြစ်အလျောက် ပရိုဂရမ်များစွာကို လျှောက်ထားနိုင်ပြီး ပရိုဂရမ်တစ်ခုစီအောက်ရှိ ပထမ၊ ဒုတိယနှင့် တတိယရွေးချယ်သော ကျောင်းများကို ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။ **ထိုင်ခုံတစ်ခုလက်ခံပြီးသည်နှင့် အခြားရွေးချယ်မှုများနှင့် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းနေရာချထားမှုများအားလုံးကို ဖယ်ရှားလိုက်ပါမည်။**

ကံစမ်းမဲ ပူးလ်များ

ကနဦးကံစမ်းမဲတွင် ပထမ ရွေးချယ်မှုများ (Choices) များသာ ပါဝင်ပါသည်။ ပရိုဂရမ်/အမျိုးအစားတစ်ခုစီအောက်ရှိ ပထမ-ရွေးချယ်မှု ရွေးချယ်မှုများကို ကနဦးကံစမ်းမဲတွင် ထည့်သွင်းထားသည်။ ပထမ-ရွေးချယ်မှု ကံစမ်းမဲ ကုန်ဆုံးပြီးနောက် ကျောင်းတွင် ထိုင်ခုံနေရာများ ထပ်မံရရှိပါက ဒုတိယရွေးချယ်မှု သို့မဟုတ် တတိယရွေးချယ်မှု ကံစမ်းမဲကို ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်သည်။

အဆင့် 4 မှ 9 တန်း အရည်အချင်းပြည့်မီမှု အတွက် ပရိုဂရမ်များမှ သတ်မှတ်သော စံပြုစမ်းသပ်မှု ရမှတ်များ

Wadsworth၊ Kittredge၊ Chapel Hill Middle၊ Chamblee Middle၊ Southwest DeKalb နှင့် Chamblee High ရှိ High Achiever Magnet ပရိုဂရမ် များသည် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအလိုအရတ်များထဲမှ တစ်ခုကို ကျေနပ်စေရန် စံသတ်မှတ်သော M.A.P. အရည်အချင်းပြည့်မီမှုရှိရပါမည်။ (အခြားအရည်အချင်းပြည့်မီမှုစံနှုန်းများအတွက် High Achiever Magnet ပရိုဂရမ်ဖော်ပြချက်ကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပါ။)

2016-17 ခုနှစ်မှစတင်၍ DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း (DCSD) သည် အနောက်မြောက်အက်ဖြတ်အသင်း (NWEA) ၏ ပညာရေးတိုးတက်မှု ဆောင်ရွက်မှုများ (M.A.P.) ကို အသုံးပြုပါမည်။ ဤအကဲဖြတ်မှုသည် High Achievers Magnet ပရိုဂရမ်ကံစမ်းမဲတွင် 4-10 တန်း ထိုင်ခုံအတွက် လျှောက်ထားသူများ၏ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုကို ဆုံးဖြတ်ပေးပါသည်။ M.A.P. သည် Iowa ၏ အခြေခံကျွမ်းကျင်မှု စာမေးပွဲ (ITBS) ကို အစားထိုးသည်။

ပညာရေးတိုးတက်မှု ဆောင်ရွက်မှုများ (M.A.P.) သည် အွန်လိုင်းမှ စီမံခန့်ခွဲသည့် စာမေးပွဲတစ်ခုဖြစ်သည်။ R.T စာဖတ်ခြင်း တွင် 75% နှင့်အထက် ရမှတ်ရှိသော DeKalb မြို့ခံကျောင်းသားများ၊ စာဖတ်ခြင်းစွမ်းရည် စုစုပေါင်း (Reading Total) နှင့် သင်္ချာ MT (Math Total) တွင် M.A.P. အကဲဖြတ်ချက် 3.0 နှင့်အထက် G.P.A. အဓိက ဘာသာရပ် လေးခုစလုံးတွင် ကံစမ်းမဲ ပေါက်ရန် အကျိုးဝင်မည်ဖြစ်သည်။

စာရင်းသွင်းထားသော DCSD K-12 ကျောင်းသားအားလုံးကို ဩဂုတ်လ မှ စက်တင်ဘာလ စမ်းသပ်ဝင်းဒိုးအတွင်း M.A.P မှ စီမံခန့်ခွဲပါသည်။ DCSD School Choice ဌာနသည် ပုဂ္ဂလိကနှင့် အိမ်တွင်းရှိ ကျောင်းသားများအား လက်ရှိနှစ်၏ဆောင်းဦးရာသီတွင် တစ်ကြိမ် စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ကို ပေးထားသည်။ ကိုယ်ပိုင်ကျောင်းနှင့် အိမ်ကျောင်းတက်နေသော ကျောင်းသားများအတွက် စာမေးပွဲရက်များသည် နှစ်စဉ် အောက်တိုဘာလမှ နိုဝင်ဘာလအတွင်းတွင် ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။ ပုဂ္ဂလိကနှင့် အိမ်တွင်းရှိ ကျောင်းသူကျောင်းသားများအတွက် စမ်းသပ်ခြင်း Magnet အရည်အချင်းပြည့်မီမှု စမ်းသပ်ခြင်းကဏ္ဍအကြောင်း အချက်အလက်ကို <http://www.dekalbschoolsga.org/school-choice/> ရှိ School Choice ဝဘ်ဆိုက်တွင် ရနိုင်ပါသည်။

DCSD သည် M.A.P ကို လက်ရှိ စာရင်းသွင်းထားသော DCSD ကျောင်းသားများ၏ အကဲဖြတ်မှုကို တစ်နှစ်လျှင် သုံးကြိမ် စီမံခန့်ခွဲသည်။ DCSD magnet ပရိုဂရမ်သည် အခြေခံစမ်းသပ်မှုအပိုင်းမှ ရမှတ်များကို လက်ခံသည်။ **မှတ်ချက်- အခြေခံစာမေးပွဲကို စာသင်နှစ်တိုင်း ပထမအကြိမ် အကဲဖြတ်ခြင်းအတွက် ကျောင်းသားက M.A.P ဖြေဆိုခြင်းဖြစ်သည်။** M.A.P ရာခိုင်နှုန်းအလိုက်ရမှတ်သည် နှစ်နှစ်သက်တမ်းရှိသည်ဖြစ်သော်လည်း High Achievers Magnet ပရိုဂရမ် ထိုင်ခုံနေရာချထားမှု ကမ်းလှမ်းချက်ကို လျှောက်ထားပါက Magnet ပရိုဂရမ် ကံစမ်းမဲတွင် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုကို အခြေခံစစ်ဆေးမှုရမှတ်က သာလျှင် ဆုံးဖြတ်ပေးပါသည်။

လျှောက်ထားသူများသည် နှစ်စဉ် ဖွင့်လှစ်သော စာရင်းသွင်းကာလ၏ နောက်ဆုံးနေ့တွင် စံပြုသတ်မှတ်ထားသော စာမေးပွဲရမှတ်များကို တင်သွင်းရမည်ဖြစ်သည်။ DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း သို့မဟုတ် School Choice ရုံး မှ စမ်းသပ်ထားသော ကျောင်းသားများသည် အွန်လိုင်းလျှောက်လွှာဖြင့် စာမေးပွဲရမှတ်များကို အပ်လုဒ်လုပ်ရန် မလိုအပ်ပါ။ ကိုယ်ပိုင်ကျောင်းနှင့် အိမ်ကျောင်း လျှောက်ထားသူများသည် လက်ရှိ ကျောင်းနှစ်အတွက် စာမေးပွဲ (လက်ရှိကျောင်းနှစ်၏ အခြေခံ M.A.P. စာမေးပွဲ) အတွက် ဖြေဆိုထားသော ပထမ M.A.P မှ ရမှတ်များကို အပ်လုဒ်လုပ်ရပါမည်။

ဆက်ရန် လမ်းညွှန်ချက်များ

မည်သည့် School Choice အစီအစဉ်တွင်မဆို စာရင်းသွင်းထားသော ကျောင်းသားများသည် ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရန် DCSD နှင့် ဒေသန္တရကျောင်းစာချုပ်များ၊ မူဝါဒများနှင့် လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာရမည်ဖြစ်သည်။

1. ကျောင်း ပုံမှန် တက်ရောက်ပြီး၊ အချိန်မှီ ရောက်ရှိရမည်ဖြစ်သည်။ ခွင့်မပြုသော ပျက်ကွက်မှု အနည်းဆုံး (5) ကြိမ် သို့မဟုတ် ခွင့်မပြုသော နောက်ကျမှု အနည်းဆုံး (6) ကြိမ် ဖြင့် ကျောင်းသားသည် ရွေးချယ်ထားသော ပရိုဂရမ်မှ ထွက်ရန် ရည်ညွှန်းနိုင်သည်။
2. အလွန်အကျွံ လက်မှတ်ထိုးထွက်ခွာခြင်းများကို ရှောင်ရှားရမည်။
3. ကျောင်းစာတာဝန်များအားလုံးကို သူ/သူမ၏ တတ်စွမ်းသမျှ အကောင်းဆုံး လုပ်ဆောင်ရမည်။
4. လက်ရှိပညာသင်နှစ်အတွက် ကျောင်းသား လက်စွဲစာအုပ်/ကျင့်ဝတ်စည်းကမ်းများတွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ကျောင်းအတွက် သင့်လျော်စွာ ကျင့်ကြံရမည်။ အဆင့် 3 နှင့်အထက် စည်းကမ်းချိုးဖောက်မှု အနည်းဆုံး (3) ကြိမ်ရှိ ကျောင်းသားများကို အစီအစဉ်မှ ရပ်သိမ်းခြင်းအတွက် ရည်ညွှန်းနိုင်သည်။ ချိုးဖောက်မှုတစ်ခုသည် အဆင့် 4 တွင် သို့မဟုတ် အထက်ဖြစ်ပါက၊ ကျောင်းသား တစ်ဦးသည် ပထမချိုးဖောက်မှုအပေါ် ပြန်လည်ရုတ်သိမ်းခြင်းခံရနိုင်သည်။ *ထိုင်ခုံတစ်ခုအား ရုပ်သိမ်းပါက ကျောင်းသားသည် ၎င်းတို့၏ အိမ်တက်ရောက်မှု နယ်မြေကျောင်းတွင် စာရင်းပေးသွင်းရမည်ဖြစ်သည်။*
5. ပညာရေးဆိုင်ရာ အရည်အချင်းပြည့်မီသော ပရိုဂရမ်များအတွက် Special Interest Magnet၊ High Achievers Magnet နှင့် International Baccalaureate High School Program အပါအဝင် လိုအပ်သော G.P.A ကို ထိန်းသိမ်းရမည်။
6. ကျောင်း သို့မဟုတ် ကျောင်းရွေးချယ်ရေးရုံးမှ ညွှန်ပြထားသည့် အစမ်းကာလများကို အောင်မြင်စွာ ပြီးမြောက်ရမည်။
7. Theme၊ Magnet နှင့် I.B အစီအစဉ်များအတွက် မဖြစ်မနေ မိဘနှင့် လူထုအသိုင်းအဝိုင်း ဝန်ဆောင်မှု နာရီများကို ပြီးအောင်လုပ်ရမည်။
8. ကျောင်းတက်ရက် တစ်နေ့တာ အဆုံးတွင် သို့မဟုတ် ခွင့်ပြုထားသည့် ကျောင်း လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုတစ်ခုအတွင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်ပြီးသည့်နောက်တွင် ကျောင်းနယ်မြေမှ ချက်ချင်း ထွက်ခွာရမည်။

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး

School Choice အစီအစဉ်များအတွက် DeKalb ကောင်တီ၏ နောက်ဆုံးချမှတ်ထားသော သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး မူဝါဒအတိုင်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ လည်ပတ်နေသော စာသင်နှစ်တွင် ကျောင်းသားများသည် Theme School၊ Magnet ပရိုဂရမ်၊ Arabia Mountain School Career Pathway နှင့် Champion Theme အလယ်တန်းကျောင်းတွင် ထိုင်ခုံနေရာတစ်ခု ကမ်းလှမ်းထားသော ကျောင်းသားများသည် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဝန်ဆောင်မှုများ ရှိပါမည်။ အခြား ကျောင်းရွေးချယ်မှု (school choice) ပရိုဂရမ်အားလုံးသည် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး စီစဉ်ပေးခြင်းမရှိပါ။ **မှတ်ချက်-** မိဘက အွန်လိုင်းတွင် ထိုင်ခုံတစ်ခုကို လက်ခံလိုက်သည်နှင့် ထိုင်ခုံနေရာချထားမှု အသိပေးချက်နှင့်အတူ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးအချက်အလက်ကို အီးမေးလ်ပို့ပါမည်။ ကျောင်းသားသည် ၎င်းတို့၏ နှစ်သက်ရာ စက်တလိုက်ကြိုပို့သည့်နေရာကို သတင်းပို့ရမည်ဖြစ်ပြီး ကျောင်းသို့ ပို့ဆောင်ကာ ကျောင်းဆင်းပြီးနောက် တစ်နေရာတည်းတွင် ဆင်းသွားမည်ဖြစ်သည်။

ငွေထုတ်ခြင်း

မည်သည့် School Choice အစီအစဉ်မှ နုတ်ထွက်ပါက ထိုင်ခုံဆုံးရှုံးမည်ဖြစ်သည်။

နေထိုင်ခွင့် အထောက်အထား

DeKalb ကောင်တီ ပြည်သူ့ကျောင်းတွင် လောလောဆယ် စာရင်းမသွင်းရသေးသော ကျောင်းသားများအတွက် နေထိုင်ခွင့်အထောက်အထား လိုအပ်ပါသည်။ သင်၏ School Choice လျှောက်လွှာကို အပြီးသတ်ရန်အတွက် မှန်ကန်သော နေထိုင်ခွင့်အထောက်အထား လိုအပ်ပါသည်။ လက်ခံနိုင်သောစာရွက်စာတမ်းများမှာ ဂတ်စ်၊ မီး၊ ရေ၊ သို့မဟုတ် အငှား/အပေါင်ခံရှင်းတမ်းများဖြစ်သည်။ စာရွက်စာတမ်းများကို အွန်လိုင်းအပလီကေးရှင်းသို့ အပ်လုဒ်တင်ရပါမည်။ မိဘ သို့မဟုတ် တရားဝင်အုပ်ထိန်းသူတွင် အထက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ၎င်းတို့၏အမည်ဖြင့် နေထိုင်သည့်စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမရှိပါက၊ DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း နေထိုင်ခြင်းဆိုင်ရာ ကျမ်းကျိန်လွှာကို လိုအပ်ပါသည်။ Forms/Brochure အောက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ School Choice ပင်မစာမျက်နှာတွင် ကျမ်းကျိန်လွှာကို သင် ရယူနိုင်ပါသည်။ ကျမ်းကျိန်လွှာ၏ စာမျက်နှာ 2-4 ကို မှန်ကန်စွာ ဖြည့်သွင်းရပါမည်။ ပိုင်ရှင်/အိမ်ငှားသည် စာမျက်နှာ 4 ကို ဖြည့်စွက်ပြီး နေထိုင်ကြောင်း အထောက်အထားနှင့် ပိုင်ရှင်/အိမ်ငှား၏ ဓာတ်ပုံ I.D တို့ကို ဖြည့်သွင်းရပါမည်။ တရားဝင်မိဘ သို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူသည် ကျမ်းကျိန်လွှာတွင် ဖော်ပြထားသော လိပ်စာအတိုင်း ၎င်းတို့ထံ ပေးပို့ထားသော ဘေလ် သို့မဟုတ် အခြားစီးပွားရေးမေးလ်ကို ပေးဆောင်ရပါမည်။

School Choice လျှောက်လွှာအတွက်သာ ရည်ရွယ်ထားသောကြောင့် ဖောင်ပုံစံကို ကျောင်းအရာရှိ တစ်ဦးထံတွင် လက်မှတ်ရေးထိုးရန် မလိုအပ်ပါ။ ကျမ်းကျိန်လွှာကို ဖော်ပြပါဝဘ်၌ ရရှိနိုင်ပါသည်။ <https://www.dekalbschoolsga.org/school-choice/forms-and-brochures/>

ငြင်းဆိုချက်

အကယ်၍ နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ရက်သည် DCSD အုပ်ချုပ်ရေး ရုံးခန်းများ၏ ရုံးပိတ်ရက်တွင် ကျရောက်ခဲ့ပါက နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ရက် ကျော်လွန်သွားသည့်နောက် ပထမဆုံးရုံးဖွင့်သည့်နေ့တွင် စာရွက်စာတမ်းများကို စဉ်းစားသုံးသပ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ခရိုင်သည် အချိန်ဇယားကို လိုအပ်သလို ပြောင်းလဲပိုင်ခွင့်ရှိသည်။ နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ရက်ကို ကျော်လွန်ပါက မည်သည့်အတွက်မှ စဉ်းစားပေးမည် မဟုတ်ပါ။

School Choice အစီအစဉ်အတွက် ရွေးချယ်ထားသော ကျောင်းသားများသည် ရွေးချယ်မှုအကြောင်းကြားစာ အီးမေးလ်/စာ သို့မဟုတ် ကျောင်းဝတ်ဆိုင် တွင် ဖော်ပြထားသည့် ရက်စွဲဖြင့် သတ်မှတ်ထားသော အွန်လိုင်း သို့မဟုတ် အဆောက်အဦးလိပ်စာသို့ စာရင်းပေးသွင်းရမည်ဖြစ်သည်။ လျှောက်ထားသူသည် စာရင်းမသွင်းပါက ထိုင်စုံ ပယ်ထုတ်မည်ဖြစ်ပြီး စောင့်ဆိုင်း စာရင်းတွင် ပါဝင်မည့် အရည်အချင်းပြည့်မီသူအား ကမ်းလှမ်းမည်ဖြစ်သည်။

ကျောင်းတည်နေရာနှင့် တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များအတွက် တစ်ဦးချင်း ကျောင်း/ပရိဂရမ် ဖော်ပြချက်များတွင် ကြည့်ရှုပါ။ ကံစမ်းမဲပေါက်သည့်ရလဒ်အားလုံးကို စီမံခန့်ခွဲမှုသတင်းအချက်အလက်စနစ်မှ စိစစ်အတည်ပြုပါသည်။ ကံစမ်းမဲနံပါတ်ခြင်းစနစ်၏ ချို့ယွင်းချက်တစ်စုံတစ်ရာသည် ကံစမ်းမဲပေါက်ခြင်းကို ချက်ချင်းပျက်ပြယ်စေပါသည်။ DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်းသည် စနစ်ချွတ်ယွင်းမှု သို့မဟုတ် လူသား အမှားအယွင်း တစ်ခုခုမှ ထွက်ပေါ်လာသည့် ကံစမ်းမဲပေါက်ခြင်းမှန်သမျှကို ပျက်ပြယ်စေခြင်း နှင့် ထပ်ခါတလဲလဲလုပ်ပိုင်ခွင့်ကို လက်ဝယ်ထားရှိပါသည်။ ထပ်လောင်းရရှိနိုင်သော ထိုင်ခုံများအတွက် ကံစမ်းမဲနံပါတ်ခြင်း ရက်စွဲများကို လိုအပ်သလို မေလမှ ဩဂုတ်လ အထိ အီလက်ထရွန်းနစ်စနစ်ဖြင့် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။

DeKalb ကောင်တီကျောင်းခရိုင် (DCSD) သည် စည်းမျဉ်းများ၊ မူဝါဒများ၊ လုပ်ငန်းစဉ်များ၊ အစီအစဉ်လမ်းညွှန်ချက်များ၊ နေ့စွဲများ၊ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများ နှင့် ဘာသာရပ်အစီအစဉ်များ အစရှိသည်တို့အပါအဝင် အကန့်အသတ်မရှိသော ဤထုတ်ဝေမှုအတွင်းရှိ ဖော်ပြချက်တစ်စုံတစ်ရာအား ကြိုတင်သတိပေးခြင်းမပြုဘဲ သို့မဟုတ် ထိုသို့တာဝန်မရှိဘဲ ပြောင်းလဲနိုင်သည့် အခွင့်အရေးကို ထိန်းသိမ်းရရှိထားသည်။ ကြိုတင် မသိမမြင်နိုင်သော အခြေအနေများကြောင့်သာ ကျောင်းသားများအား မည်သည့် School Choice အစီအစဉ်တွင်မဆို နေရာချထားသည့် အခွင့်အား DCSD မှ ထိန်းသိမ်းရရှိထားသည်။ ဤလက်ကမ်းစာစောင်အား ဖတ်ရှုရန် ပျက်ကွက်ခြင်းကြောင့် မိဘများ နှင့် ကျောင်းသားများအား ဤတွင် ဖော်ပြထားသည့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ နှင့် ကန့်သတ်ချက်များတို့မှ ခြွင်းချက်ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုပေးမည် မဟုတ်ပေ။ ၎င်းသည် အသက်၊ လိင်၊ လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ ဘာသာရေး၊ အမျိုးသားဇာတိ၊ မသန်စွမ်းမှု သို့မဟုတ် ၎င်း၏ပညာရေးဆိုင်ရာ အစီအစဉ်များ၊ လှုပ်ရှားမှုများ သို့မဟုတ် အလုပ်အကိုင်အလေ့အကျင့်များတွင် အခြေခံ၍ ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း မပြုရန် DeKalb ကောင်တီ ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့၏ မူပေါ်လစီဖြစ်ပါသည်။ DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း School Choice Programs ရုံးသည် ပရိဂရမ် လမ်းညွှန် ချက်များ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ၊ ဝန်ဆောင်မှုများ၊ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများနှင့် ကျောင်းသား နေရာချထားမှုများကို ဒေသန္တရ ပြည်နယ်နှင့် ဖက်ဒရယ်ဆိုင်ရာ ကျင့်ထုံးများ၊ စည်းမျဉ်းများနှင့် မူဝါဒများကို ပံ့ပိုးပေးရန် တာဝန်မရှိဘဲ ကြိုတင်သတိပေးခြင်း သို့မဟုတ် ပေးဆောင်ရန် တာဝန်မရှိသော ပြန်လည်ပြင်ဆင်ရန် အခွင့်အရေးကို လက်ဝယ်ရှိသည်။ ဤစာပိုဒ်ကိုဖတ်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်းသည် ဤဝတ်ဆိုင်နှင့် DCSD School Choice ဝတ်စာ မျက်နှာတွင် ဖော်ပြထားသော စည်းမျဉ်းများနှင့် လိုအပ်ချက်များမှ မိဘများနှင့် ကျောင်းသားများကို အကြောင်းပြချက်မရှိပါ။